
 

 Z á p i s n i c a  

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Snežnici, konaného dňa 15.12.2023 o 17:00 h. 

  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Navrhovaný program: 

1. Otvorenie 

2. Voľby overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnia uznesení 

4. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 

5. Návrh VZN č. 2/2023 o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach 

6. Návrh VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

7. Návrh VZN č 4/2023 o dani z nehnuteľnosti  

8. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

9. Informácia o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra  

10. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2024-2026 

11. Rozpočet obce na roky 2024-2026 

12. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

13. Odmena poslancov  a hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

14. Schválenie členstiev v združeniach na rok 2024 

15. Rôzne 

16. Záver. 

 

R o k o v a n i e 

 

Ad 1/ Otvorenie 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 

prítomných.  

Ospravedlnení poslanci: 1 

Starosta konštatoval, že  počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné.  

 

Ad 2/ Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

 

Overovatelia: Dušan Ševčík , Michal Gábor 

Zapisovateľka: Ing. Zuzana Sopková 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0  

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Starosta obce prečítal prítomným poslancom navrhovaný program zasadnutia a sám navrhol 

doplniť do programu Návrh VZN č. 5/2023 o financovaní MŠ a školských zariadení, ktoré sú 

zriadené na území obce Snežnica na rok 2024. Poslanec Ľ. Jaššo tiež navrhol zahrnúť do programu 

bod – navýšenie fondu opráv pre bytové domy. Nakoľko nikto nemal ďalší návrh na doplnenie 

programu, dal starosta o doplnenom programe hlasovať. 
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Hlasovanie: za: 8 

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie 

2. Voľby overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnia uznesení 

4. Úprava rozpočtu obce Snežnica a ZŠ s MŠ Snežnica 

5. Návrh VZN č. 2/2023 o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských 

zariadeniach 

6. Návrh VZN č. 5/2023 o financovaní materskej školy a školských zariadení, ktoré sú zriadené 

na území Obce Snežnica na rok 2024  

7. Návrh VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

8. Návrh VZN č 4/2023 o dani z nehnuteľnosti  

9. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

10. Informácia o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra  

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2024-2026 

12. Rozpočet obce na roky 2024-2026 

13. Navýšenie fondu opráv pre bytové domy  

14. Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

15. Odmena poslancov  a hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

16. Schválenie členstiev v združeniach na rok 2024 

17. Rôzne 

18. Záver. 

 

 

Ad 3/ Kontrola plnia uznesení 

 

Starosta informoval poslancov o splnení uznesení z predchádzajúceho OZ. OZ obce Snežnica 

v súlade s §  11 ods. 4 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. berie na vedomie informáciu 

o plnení uznesení z predchádzajúceho OZ konaného dňa 22.11.2023 (uznesenie č. 59/2023) 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Ad 4/ Úprava rozpočtu obce  ZŠ s MŠ  

 

Účtovníčka obce Ing. Veronika Sabelová predniesla poslancom úpravu rozpočtu obce a školy, 

vysvetlila im dôvody zmien jednotlivých položiek a zároveň dostali možnosť v prípade nejasností 

položiť otázky. Nakoľko nikto nemal ďalšie otázky, starosta dal hlasovať o predloženej úprave 

rozpočtu.  



3 
 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu obce Snežnica a rozpočtu ZŠ s MŠ Snežnica 

uznesením č. 60/2023. 

 

Ad 5/ Návrh VZN č. 2/2023 o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských 

zariadeniach 

 

Starosta udelil slovo účtovníčke obce Ing. Veronike Sabelovej, aby priblížila návrh VZN č.2/2023. 

Následne prebehla medzi poslancami diskusia. V diskusii sa poslanci zhodli na navýšení mesačného 

poplatku za ŠKD a MŠ oproti návrhu VZN a to vo výške 15€. Následne dal starosta o novej výške 

poplatku hlasovať.  

 

 Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Následne dal starosta hlasovať o upravenom návrhu VZN. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 2/2023 o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských 

zariadeniach uznesením č. 57/2023. 

 

 

 

Ad 6/ Návrh VZN č. 5/2023 o financovaní materskej školy a školských zariadení, ktoré sú 

zriadené na území Obce Snežnica na rok 2024  

 

Účtovníčka obce predniesla návrh VZN o financovaní školy a školských zariadení v obci Snežnica a 

to materskej školy, školskej jedálne a školského klubu detí. Následne starosta udelil slovo p. 

riaditeľke ZŠ, ktorá oboznámila poslancov o fungovaní školského klubu, vysvetlila dôvody prečo je 

potrebné mať zriadené tri triedy školského klubu. Informovala prítomných o počtoch detí v školskom 

klube, momentálne navštevujú školský klub aj niektorí žiaci 5 ročníka aby bola využitá celková 

kapacita troch tried. Medzi starostom obce, p. riaditeľkou a poslancami prebieha diskusia, v ktorej sa 

rieši aj finančná situácia týkajúca sa zriadenia tretieho odd. školského klubu. Poslanec D. Michel sa 

informuje na aký účel sa využívajú financie z poplatku za ŠKD.  Predpokladá sa, že i v ďalšom 

školskom roku bude potreba zriadiť tri triedy, kde kapacitu školského klubu naplnia len prvé tri 
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ročníky základnej školy. Poslanec D. Ševčík požiadal p. riaditeľku aby dochádzka starších detí, ktoré 

navštevujú ŠKD bola sledovaná a následne odprezentovaná na OZ, na ktorom sa bude riešiť ďalší 

školský rok (jún 2024). Po diskusii dal starosta o zotrvaní tretieho odd. ŠKD do konca školského roka 

2023/2024 hlasovať.  

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 5/2023 o financovaní školy a ŠZ zriadených obcou Snežnica na rok 

2024 uznesením č. 58/2023. 

 

 

Ad 7/ Návrh VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady 

 

Starosta obce udelil slovo Ing. Zuzane Sopkovej aby predniesla návrh VZN o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Poslanci OZ sa bližšie zaujímali o náklady spojené 

s vývozom odpadu. Starosta informoval poslancov, že od nového roka sa začne z vývozom len 

označených smetných nádob.  Následne prebiehala diskusia o výške poplatku za odvoz TKO na rok 

2024 pre fyzické osoby, právnické osoby a Základnú školu v Snežnici. Nakoľko aj tento rok sú 

náklady vyššie ako suma, ktorú občania zaplatili za vývoz komunálneho odpadu a spoločnosť, ktorá 

zastrešuje vývoz TKO avizovala od nového roka zdražovanie minimálne o mieru inflácie bude 

potrebné poplatky navýšiť. Poslanec Ľ. Jaššo navrhuje ponechať poplatky tak ako je uvedené 

v návrhu VZN, a to vo výške 30 € pre fyzické osoby. Poslancom R. Pokrivkovi, D. Michelovi a D. 

Ševčíkovi sa paušálny poplatok na osobu vo výške 30€ zdal príliš vysoký oproti výške poplatku, 

ktorý platil pre rok 2023. Po dlhšej výmene názorov, dal starosta obce o návrhu paušálneho poplatku 

pre FO vo výške 30€ hlasovať. 

Hlasovanie: za: 5  

 proti: 3 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

neprítomní pri hlasovaní:          0 

 

Následne prebehla dlhšia diskusia o zvýšení poplatku aj pre ZŠ s MŠ Snežnica nakoľko škola 

dlhodobo platila fixný poplatok vo výške 130€. Poslanci sa zhodli, že je potrebné školu zvýhodniť 

no doteraz účtovaný poplatok je príliš nízky. Poslanec D. Ševčík navrhol poplatok účtovať podľa 

veľkosti nádoby a to pre 110 l nádobu poplatok vo výške 25€ a pre 240l nádobu poplatok vo výške 

50€. Následne dal starosta o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanec Ľubomír Jaššo navrhol ponechať výšku poplatkov pre právnické osoby podľa veľkosti 

vyvážaných nádob (110 l nádoba – 130€ a  240l nádoba -187€). Následne dal starosta o návrhu 

hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Následne dal starosta obce hlasovať o upravenom celkovom návrhu VZN. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady uznesením č. 61/2023. 

 

Ad 8/ Návrh VZN č 4/2023 o dani z nehnuteľnosti  

 

Starosta udelil slovo Mgr. Helene Bačíkovej, ktorá predniesla návrh VZN o dani z nehnuteľností, 

v ktorom sa navyšujú sadzby daní o ročnú infláciu 12%. Nakoľko nikto z poslancov nemal námietky 

dal starosta o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci sa uzniesli na VZN č. 4/2023 o dani z nehnuteľností uznesením č. 62/2023. 

 

Ad 9/ Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024 

 

Kontrolórka obce predniesla plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. Nakoľko nikto nemal 

doplňujúci návrh na vykonanie inej kontroly, poslanci schválili plán kontrolnej činnosti na I. polrok 

2024. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Ad 10/ Informácia o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra  

Hlavná kontrolórka obce Bc. Katarína Adamková prečítala poslancom OZ správu 

o vykonaných kontrolách za II. polrok 2023 a to kontrola stavu a vývoja dlhu obce; kontrola 

evidencie zmlúv, ich zverejňovanie na webe v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z. o slobodnom prístupe 

k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov za 1. polrok 2022. Poslanci zobrali správu 

hlavnej kontrolórky na vedomie. Správa o vykonaných kontrolách tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

 

Ad 11/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na roky 2024-2026 

Hlavná kontrolórka obce Bc. Katarína Adámková predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu 

obce Snežnica na roky 2024-2026. Hl. kontrolórka odporúča rozpočet schváliť. Poslanci OZ zobrali 

stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie. Stanovisko k rozpočtu tvorí prílohu tejto zápisnice. 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Ad 12/ Schválenie rozpočtu na roky 2024-2026 

Účtovníčka obce Ing. Veronika Sabelová oboznámila bližšie poslancov OZ s významnými 

položkami v návrhu rozpočtu na rok 2024 a prezentovala jednotlivé príjmy obce a taktiež výdavky, 

kde podstatnú časť tvorili výdavky na realizáciu projektu Rozšírenie vodovodu a kanalizácie v časti 

Hrby + splátky úveru spojeného s daným projektom. Upozornila na zmeny, ktoré boli 

zakomponované do pôvodne vyveseného rozpočtu, a to zvýšenie výdavkov na poistné do 

zdravotných poisťovní. V rozpočte boli zahrnuté aj dotácie pre organizácie Cykloteam Lavína (1700 

€), MŠK Snežnica (4000 €), Zväz postihnutých civilizačnými chorobami (400 €), DHZ Snežnica 

(1000 €).  

Nakoľko nikto nemal ďalšie dotazy na zmenu v navrhovanom rozpočte, dal starosta hlasovať 

o rozpočte na roky 2024-2026 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 
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Poslanci OZ schválili rozpočet obce Snežnica na rok 2024 a rozpočet na roky 2025 a 2026 zobrali na 

vedomie. 

Ad13/ Navýšenie fondu opráv pre bytové domy  

Starosta obce udelil slovo poslancovi Ing. Ľ. Jaššovi, ktorý vysvetľuje dôvod zaradenia tohto bodu 

do rokovania OZ. Nakoľko jedna z nájomných bytoviek už bude mať 20 rokov bude si postupne 

vyžadovať čoraz viac financií na jej opravu a údržbu. Účtovníčka obce predložila poslancom OZ 

pripravený materiál, v ktorom bol spracovaný prepočet nájomného jednotlivých bytoviek vo 

vlastníctve obce. Nájomné v NBD -  6BJ je v súčasnosti stanovené na maximálnej hranici. V 14BJ je 

možné sumu nájmu zvýšiť. V uvedenej sume nájmu je zahrnutá aj povinná tvorba fondu prevádzky 

údržby, opráv, ktorá je 0,5% z obstarávacej ceny. Poslanci OZ požiadali zamestnankyne obce, aby 

preverili, či je možné zvýšiť sumu nájmu nad maximum.  

Ad 14/ Zámer predaja majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

 

Poslanec P. Kukučík informuje poslancov o rozhovore s pani Máriou Jaššovou, ktorá uviedla, že 

pokiaľ pozemok bude obci a obec jej povolí  ho užívať, nemusí ho od obce odkúpiť, nakoľko návrhy 

cien sa jej zdali vysoké. Ide o pozemok v brehu, ktorý je prerastený tŕním a je potrebné ho upraviť. 

Zástupca starostu P. Ševčík navrhuje povoliť rodine Jaššovej jeho úpravu za vopred dohodnutých 

podmienok so stavebnou komisiou. Pred začatím úprav bude potrebný súhlas zo strany obce. Po 

diskusii dal starosta o povolení terénnych úprav hlasovať. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

 

Ad 15/ Odmena poslancov  a hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

 
 

Poslanci boli oboznámení s výškou zostatku na položke odmien v rozpočte na rok 2023. Nakoľko 

nikto nemal návrh na zmenu výšky tejto položky, poslanci schválili odmeny v celkovej výške 3700€.  
 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanec P. Ševčík sa po schválení odmien poslancov vzdal svojej odmeny v plnej výške v prospech 

obce, na pokrytie kapitálových výdavkov – investičných akcií v obci. 

 

Zástupca starostu obce navrhol odmenu hlavnej kontrolórke obce vo výške 250 €. Nakoľko 

nikto nemal iný protinávrh, dal starosta o tomto návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 
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 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

Poslanci OZ schválili odmenu hlavnej kontrolórke obce vo výške 250 €. 

 

 

Ad/ 16 Schválenie členstva obce v združeniach na rok 2024 

 

Obec Snežnica je v súčasnosti členom združení RVC Martin a ZMOS. Starosta obce dal hlasovať 

o zotrvaní v týchto združenia i v roku 2024. 

 

Hlasovanie: za: 8  

 proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 nehlasovali: 0 

 neprítomní pri hlasovaní: 0 

 

Poslanci schválili členstvo obce Snežnica v združení RVC Martin a ZMOS. 

 

 

 

Ad/ 17 Rôzne 

 

- Poslanec Róbert Pokrivka sa informoval na križovatku v Oškerde, na ktorej je v ranných 

hodinách veľký problém dostať sa na hlavný ťah Žilina. Starosta informuje, že tento problém 

sa už riešil a obec žiadala cez dopravný inšpektorát zníženie rýchlosti v danom úseku no 

žiadosť bola zamietnutá s odôvodnením, že zníženie rýchlosti by spôsobilo ešte väčšie 

kolóny.  

 

 

Ad/ 18 Záver 

 Nakoľko bol program 10. zasadnutia OZ vyčerpaný, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a rokovanie zasadnutia OZ ukončil. 

 

 

d. a. h. 

     

        

          podpísané       podpísané                  

 Ing. Zuzana Sopková MVDr. Milan Hlavatý 

 zapisovateľka starosta obce 

   

                   podpísané podpísané 

 I. overovateľ II. overovateľ 

 Dušan Ševčík Michal Gábor 


